
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 14. juni 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 969
Ministeren bedes redegøre for processen og økonomien omkring plasmatap-
ning, fra selve tapningen og det videre forløb frem til anvendelse i f.eks. patie-
ntbehandling, fremstilling af lægemidler eller forskning.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand

1/1

Sundheds- og Ældreudvalget 2016-17
SUU Alm.del  Spørgsmål 969
Offentligt


